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Abstract (en)
[origin: ES482512A1] A production line for the manufacture of (unreinforced, reinforced or prestressed) concrete comprising concrete casting
means, a circuit for hardening it and means for removing the hardened elements. It includes a chain of floats adapted to be moved in a moat of
liquid and means for placing the concrete elements which have just been cast, on said floats, which by moving in the moat, transport the concrete
elements through the hardening circuit, means being provided to bring back the floats to the concrete casting means. The installation is applied in
the manufacture of piles, posts for electric cables, slabs, beams, panels and curbs.

Abstract (fr)
Chaîne pour la fabrication d'éléments en béton (non armé, armé ou précontraint) comprenant des moyens de coulage du béton, un circuit pour
le durcissement et des moyens pour l'évacuation des élements durcis. Elle comprend une chaîne de flotteurs (A1) propres à être déplacés dans
une cuve (E) à liquide et des moyens (C,F) pour placer les éléments en béton (p) qui viennent d'être coulés, sur lesdits flotteurs, lesquels en ce
déplacant dans la cuve, transportent les éléments en béton à travers le circuit de durcissement, des moyens étant prévus pour ramener les flotteurs
aux moyens de coulage (B) du béton. Application à la fabrication de pieux, poteaux pour lignes électriques, dalles, poutres, panneaux, bordures.
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